
PROTOKOLL   

  

  

År 2024, den 04. mars, ble det avholdt drøftingsmøte 

mellom Helse Møre og Romsdal og  

foretakstillitsvalgte fra organisasjonene. Møtet ble 

gjennomført med hjemmel i Arbeidsmiljølovens § 8-2 

og Hovedavtalenes §§ 30 og 31. 

Styresak 20-24: Optimalisert forprosjekt AIO – akutt, 

intensiv og operasjon ved Ålesund Sjukehus. 

 

 

     

For Helse Møre og Romsdal HF: Adm.dir  Olav Lødemel  

 Viseadm.dir.    Heidi Nilsen 

              

 

 

 

Fra Organisasjonene:  

  

HR-direktør  

 

HR-rådgiver 

Kjetil Lundberg  

 

Tor Rune Aarø 

Norsk Sykepleierforbund        Foretakstillitsvalgt  Anette Lekve  

Fagforbundet            Foretakstillitsvalgt  Tore Schytte  

Den norske Legeforening, overlegeforeningen   Foretakstillitsvalgt  Igor Jokic  

NITO          Foretakstillitsvalgt  Evy Kathrin Skjong Bakke  

Norsk Psykologforening        Foretakstillitsvalgt  Siri Næs  

Den Norske Legeforening- YLF         Foretakstillitsvalgt  Fredrik Axelsson  

Norsk Ergoterapeutforbund 

Fellesorganisasjonen 

Det norske maskinistforbund        

  

Også tilstede:  

Foretakstillitsvalgt 

Foretakstillitsvalgt 

Foretakstillitsvalgt 

 

Helene Botterli 

Anne Berg Kolbjørnsen 

Lars Arne Gjøringbø 

Fra vernetjenesten          Foretaksverneombud  Inger Ann S. Kjerstad  

  

 

       

  

Bakgrunn:  

Viseadministrerende direktør Heidi Nilsen presenterte saken. 

 

Organisasjonenes syn, med tilslutning fra vernetjenesten: 

 

Organisasjonene og vernetjenesten anerkjenner det omfattende arbeidet som er gjort med optimalisering av 

forprosjektet, og ser det som viktig at funksjonaliteten i tidligere forprosjekt bevares i ny løsning. Vi ser det 

som positivt at optimalisert forprosjekt nå legges frem for vedtak, slik at fremdriften i AIO prosjektet 

opprettholdes. Vi ser det også som positivt at spennet i usikkerhetsanalysen er redusert, og at behovet for 

rokade vil bli mindre omfattende enn først skissert.  

Vi forutsetter at medvirkning i prosjektet videreføres i gjennomføringsfasen, og de endringer som utløses av 

optimalisert forprosjekt må ivaretas i nye rokadeplaner. Med dette nybygget frigis det areal i eksisterende 

bygg. Vi støtter at mulighetene dette gir for å videreutvikle Ålesund sjukehus, må ivaretas i en helhetlig 

arealplan 



 

For Helse Møre og Romsdal HF:  

               

  

Olav Lødemel (sign.)  Heidi Nilsen (sign.)  

  

Kjetil Lundberg (sign.)    Tor Rune Aarø (sign.)   

  

  

For organisasjonene: 

 

Anette Lekve (sign.)   Tore Schytte (sign.) 

 

Igor Jokic (sign.)   Evy Kathrin Skjong Bakke (sign.) 

 

Siri Næs (sign.)    Fredrik Axelsson (sign.)   

 

Helene Botterli (sign.)   Anne Berg Kolbjørnsen (sign.)   

 

Lars Arne Gjøringbø (sign.)               

  

  

  

             


